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Voorgesteld besluit raad 

Wij stellen u voor kennis te nemen van:  

1. De beantwoording van de artikel 45 vragen zoals gesteld door het CDA m.b.t. de 
verkeersveiligheid bij voetbalvereniging SVI op sportpark de Siggels. 
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Onderwerp Beantwoording artikel 45 vragen CDA m.b.t. Verkeersveiligheid SVI 

Versienummer V1.1 
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Afdeling Maatschappelijke Ontwikkeling / OW 

Telefoon 038 498 2298 

Email B.Jeensma@zwolle.nl 

Bijlagen 1. Artikel 45 vragen CDA 

 

 

Wij stellen u voor kennis te nemen van: 

1. De beantwoording van de artikel 45 vragen zoals gesteld door het CDA m.b.t. de 

verkeersveiligheid bij voetbalvereniging SVI op sportpark de Siggels. 
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Inleiding 

De voorzitter van SVI heeft de afgelopen periode op meerdere plekken zijn zorgen geuit over de 

oversteek van de Ijsselcentraleweg naar sportpark de Siggels. Naar aanleiding van die roep heeft het 

CDA een aantal vragen gesteld.  

In deze informatienota geven wij antwoord op de door het CDA gestelde vragen. 

Kernboodschap 

 

Wij beantwoorden de vragen als volgt: 

 

Vraag: Is het college het met het CDA eens dat SVI een grote impuls heeft gerealiseerd in haar plan 

van clubhuis naar buurthuis? 

 

Antwoord: ja.  

 

Vraag: is het college voornemens om de verbetering van de verkeerssituatie en de aanpassing van het 

parkeerterrein binnenkort uit te gaan voeren? 

 

Antwoord: De gemeente ziet mogelijkheden de verkeerssituatie te verbeteren en gaat hierover in 

gesprek met SVI. Deze verbetering betreft het vergroten van de verkeersveiligheid en 

oversteekbaarheid bij de oversteek tussen het SVI-buurthuis en de omliggende wijken. De afgelopen 

maanden is duidelijk geworden dat de inzet van SVI om van haar clubhuis een buurthuis te maken 

nieuwe doelgroepen aantrekt. We zien dat het sportpark gebruikt wordt door jongere en juist oudere 

bezoekers. De infrastructuur kan daarop aangepast worden, temeer omdat er nu passende financiering 

is gevonden. We zetten in op een oversteek in twee fasen, waardoor er meer tijd en overzicht is om 

van en naar het clubhuis/buurthuis te komen. 

De aanpak van de parkeerplaats valt buiten deze inzet. 

 

Vraag: Wat is de reden dat er pas een aangepaste verkeerssituatie kan komen als SVI ook een 

zorgpunt is? 

 

Antwoord: Dit is niet als zodanig gesteld. Overigens is er geen sprake dat SVI een zorgpunt is of wordt, 

de wens hiervoor komt uit een overleg met de vereniging en externe partijen die hebben aangegeven 

de locatie van het sportpark geschikt te vinden om aldaar een zorgpunt te realiseren.  

Deze kunnen eventueel worden gefaciliteerd op de accommodatie van SVI om aldaar een zorgpunt te 

realiseren. Over de mogelijkheden hiertoe zijn nog geen verdere gesprekken gevoerd, omdat er op dit 

moment geen concrete initiatiefnemers zijn en/of plannen liggen.  

 

De fractie van het CDA heeft vernomen van de vereniging dat het de bedoeling is dat de partijen die 

betrokken zijn bij het zorgpunt de realisatie van het aanpassen van de verkeerssituatie voor hun 

rekening moeten nemen. 

 

Vraag: Is de wethouder het met het CDA eens dat dit niet een taak is van deze partijen maar van de 

gemeente zelf? 

 

Antwoord: ja.  
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Vraag: SVI heeft in een brief aan de gemeente (24 april 2017) aangegeven een zorgpunt te willen 

worden. In deze brief hebben ze ook de gemeente om toestemming gevraagd. Heeft de gemeente 

hiervoor de toestemming gegeven? 

 

Antwoord: SVI heeft zoals al eerder benoemd aangegeven niet zelf dat zorgpunt te willen worden, 

maar hiervoor in gesprek te zijn met externe partijen. De gemeente heeft in de gesprekken met SVI  

aangegeven welwillend tegenover deze ontwikkeling te staan, maar op basis van concrete voorstellen 

van partijen een definitief besluit te willen en kunnen nemen over locatie en haalbaarheid. Deze 

concrete voorstellen zijn er op dit moment niet. 

Openbaarheid 

Dit voorstel kan openbaar worden behandeld. 

 

 

 

Burgemeester en Wethouders van Zwolle, 

 

 

 

 

de heer drs. H.J. Meijer, burgemeester 

 

 

 

 

mevrouw mr. I. Geveke, secretaris 
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